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14:04 Schůze začala 
 
Schůzi zahájil návrhem programu dosluhující předseda Stanislav Jeřábek. 
 
Usnesení 02-01 
Představenstvo FIT++ schvaluje program schůze ve znění: 

1. Volba předsedy 
2. Volba místopředsedy 
3. Různé 

3-0-0 Přijato 

1) Volba předsedy 
Jiří Hanuš navrhl na post předsedy Jana Bittnera, návrh podpořil také Tomáš Nováček. Jan 
Bittner návrh přijal. Jiří Hanuš dál navrhl Tomáše Nováčka, ten návrh odmítl. Následovaly 
dotazy na kandidáta. 
T. Nováček: Jakou máš velikost bot? J. Bittner: 45 
J. Hanuš: Co bys chtěl ve FIT++ udělat? J. Bittner: Propagovat FIT, organizovat akce. 
S. Jeřábek: Co víš o SU ČVUT? J. Bittner: Jsou tam různé zájmové kluby, které se zaměřují na 
organizaci jednotlivých částí. Jsou tam také další kluby, třeba kolejní. 
S. Jeřábek: Uveď 3 měřitelné cíle ve funkci předsedy. J. Bittner: Rozšířit počet členů, třeba na 
dvojnásobek; Organizovat akce; dál teď nevím 
 
Usnesení 02-02 
Představenstvo FIT++ bude o Janu Bittnerovi jako jediném kandidátovi na předsedu a také v 
následné volbě místopředsedy hlasovat aklamačně. 
3-0-0 Přijato 
 
Usnesení 02-03 
Představenstvo FIT++ volí předsedou klubu na funkční období 02/2017-01/2018 Jana Bittnera. 
3-0-0 Přijato 

2) Volba místopředsedy 
Jan Bittner navrhl na post místopředsedy Jiřího Hanuše, ten návrh přijal. 
 
Usnesení 02-04 
Představenstvo FIT++ volí místopředsedou klubu na funkční období 02/2017-01/2018 Jiřího 
Hanuše. 
2-0-1 Přijato 

3) Různé 
Stanislav Jeřábek předal řízení schůze novému předsedovi a doporučil v brzké době svolat 
členskou schůzi k prodiskutování budoucnosti. Představenstvo myšlenku podpořilo. 
 
Proběhla krátká diskuze o dvou chystaných akcích – FIT párty a LAN párty. FIT párty nebude z 
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technických důvodů oficiálně organizovaná klubem, ale Jiřím Hanušem. 
 
14:36 Schůze oficiálně skončila, následovala další diskuse 
 
Tento zápis byl schválen Představenstvem FIT++ dne 22. 3. 2017 
 


